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متن پرسش

سلام علیکم: استاد عزیزم بنده چند سال در دانشگاه امام صادق علیه السلام افتخار شاگردی خانم دکتر

علم الهدی رو داشتم. استادی که فی الواقع حرف که می زنن در و گوهر از دهانشون خارج میشه

کلاسهای بسیار پربار (البته از دانش آموختگان مکتب حکمت متعالیه و صدرالمتالهین جز این هم

انتظار نمیره)، در عین حال ایشون بسیار مهذب و فرهیخته و با اخلاق بودن، حالا سوالم اینه من چند

روز پیش فایل صوتی ایشون رو گوش میدادم درباره انتخابات، بعد گفتن ما بعد از رای نیاوردن آقای

رئیسی ناراحت شدیم و گریه میکردیم و...رفتیم خدمت حضرت آقا، دیدیم ایشون خندانن. خب من

انتظارم از خانم دکتر علم الهدی با توجه به شناختی که ازشون دارم اینه که ایشون هم ناراحت نباشن.

می دونم بخاطر مقام و.... نبوده ولی از همون نظر دلسوزی برای جبهه انقلاب هم. نظر شما چیه؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: هر دو وجه موضوع قابل فهم است. آری! نهتنها خانم علم الهدی بلکه

بسیاری متوجه شدند با آمدن دولت آقای روحانی چه بلایی بر سر مردم خواهد آمد و مسلّم از این

جهت جای دلسوزی و اشک داشت. و از طرفی نگاه مقام معظم رهبری نیز نگاه حکیمانهای بود که

متوجه شدند مردم باید از جریان غربگرایی که در انقلاب نفوذ کرده، عبور کنند و بدین لحاظ خوشحال

و امیدوار بودند که اینکار عملی میشود. موفق باشید


